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Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr XCVII/2023 

XCVII Sesja w dniu 26 stycznia 2023 Obrady rozpoczęto 26 stycznia 2023 o godz. 14:30,  

a zakończono o godz. 17:37 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2022, poz.559 z późn. zm.) otworzyła 

XCVII Sesję Rady Miasta. 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 15 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Radny Tomasz Kostyra dołączył do posiedzenia o godzinie 14:36. 

Radny Karol Kolny dołączył do posiedzenia o godzinie 14:33. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Przewodnicząca udzieliła głosu Przedstawicielom Miejskiego Klubu Sportowego. Goście 

wypowiedzieli się w temacie dotacji sportowych które nie znalazły się w budżecie miasta 

Lędziny, kosztów przygotowywania boisk, drużyn seniorskich,  
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Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk podkreślił że klub może uczestniczyć 

 w rozgrywkach Śląskiego Związku Piłki Nożnej na zasadzie licencji, poinformował że klub 

posiada taką licencję. Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała iż stanowisko rady jest 

przychylne.  

 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny poinformowała iż Burmistrz Miasta Lędziny wyszedł 

naprzeciw stowarzyszeniom miejskim i zaproponował preferencyjne stawki na obiektach 

sportowych dla wszystkich które działają w zakresie sportu na rzecz osób niepełnosprawnych. 

Przedstawiła że Rada Miasta jest zobligowana przez Regionalną Izbę Obrachunkową  

do poprawienia budżetu Miasta Lędziny na 2023 rok, wówczas wtedy będzie można wnosić 

zmiany do budżetu. Potwierdziła że MKS złożył wniosek w ramach alternatywnych form 

spędzania czasu.  

 

Wywiązała się w tym temacie dyskusja pomiędzy radnymi.  

 

Rozpoczęcie dyskusji:12:00, zakończenie dyskusji: 46:25 

 

 2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

PORZĄDEK OBRAD:  

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z XCIV Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 15.12.2022 r.  

4. Przyjęcie protokołu z XCV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 

29.12.2022 r.  

5. Przyjęcie protokołu z XCVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 

10.01.2023 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu i Samorządności za 2022 rok. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Gospodarki Miejskiej na 2022 rok. 

9. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej za II półrocze 2022 r. 

10. Sprawozdanie z prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok. 

11. Sprawozdanie z prac Rady Miasta Lędziny za 2022 rok. 

12. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostki samorządu 

terytorialnego za 2022 rok.  

13. Zajęcie stanowiska w sprawie naboru wniosków do Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków – Polski Ład. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 2023. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej Gminie Sosnowiec na rok 

2023. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej  
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się z działek o nr 600/43 o pow. 0,1118 ha i 601/43 o pow. 0,0213 ha, położonej w rej. 

ul. Ułańskiej w Lędzinach. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie - na czas oznaczony dwóch 

lat - kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy 

Lędziny. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie - na czas oznaczony trzech 

lat - kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy 

Lędziny. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XCIII/441/22 z dnia 24 listopada 

2022 r.  

21. w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w najem lokali użytkowych 

 na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

22. Interpelacje i zapytania radnych. 

23. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

24. Komunikaty i informacje. 

25. Zakończenie. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie porządek obrad.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (1)Sebastian Zimnal 

 

Przewodnicząca poinformowała, że porządek obrad został przyjęty.  

 

3. Przyjęcie protokołu z XCIV Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 15.12.2022 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu 

więc poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XCIV Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 15.12.2022 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2)Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bogusław Noras, Edward Urbańczyk 

BRAK GŁOSU (1)Hubert Handy 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół został przyjęty. 
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4. Przyjęcie protokołu z XCV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 

29.12.2022 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu 

więc poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XCV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 29.12.2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (4) Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Hubert Handy 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół został przyjęty. 

5. Przyjęcie protokołu z XCVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 

10.01.2023 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu 

więc poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

 Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z XCVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 10.01.2023 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (9) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (4) Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Hubert Handy 

BRAK GŁOSU (1) Szymon Simonicz 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół został przyjęty. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała że sprawozdanie zostało udostępnione radnym 

jak i mieszkańcom. Radny Sebastian Zimnal dopytał o akty notarialne podpisane ze Spółką 

Restrukturyzacji Kopalń  

Wobec braku wniosku o odczytanie sprawozdania Przewodnicząca przeszła do kolejnego 

punktu posiedzenia.  

 

7. Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu i Samorządności za 2022 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Samorządności odczytała sprawozdanie z prac komisji.  

Sprawozdanie z prac Komisji Budżetu i Samorządności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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8. Sprawozdanie z prac Komisji Gospodarki Miejskiej na 2022 rok 

 

Przewodnicząca zarządziła 5 minut przerwy.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej odczytał sprawozdanie z prac komisji.  

Sprawozdanie z prac Komisji Gospodarki Miejskiej stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

9. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej za II półrocze 2022 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała sprawozdanie z prac komisji.  

Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

10. Sprawozdanie z prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Łukasz Kuczek odczytał sprawozdanie 

z prac komisji za 2020 rok.  

Sprawozdanie z prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

11. Sprawozdanie z prac Rady Miasta Lędziny za 2022 rok. 

 

Przewodnicząca odczytała sprawozdanie z prac komisji.  

Sprawozdanie z prac Rady Miasta Lędziny stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

12. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostki samorządu 

terytorialnego za 2022 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała że sprawozdanie zostało udostępnione radnym 

jak i mieszkańcom. 

Wobec braku wniosku o odczytanie sprawozdania Przewodnicząca przeszła do kolejnego 

punktu posiedzenia.  

Sprawozdanie z  wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostki samorządu terytorialnego za 

2022 rok stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

13. Zajęcie stanowiska w sprawie naboru wniosków do Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków – Polski Ład. 

 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik wraz z Naczelnikiem Wydziału Gospodarki Miejskiej omówili 

warunki naboru wniosków do Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – Polski Ład. 
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Wywiązała się dyskusja w której wzięli udział Radny Tomasz Kostyra, Pracownicy Urzędu 

Miasta, Radna Elżbieta Ostrowska, Radny Sebastian Zimnal, Radny Hubert Handy, Radny 

Paweł Wanot, Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz, Wiceprzewodniczący Edward 

Urbańczyk, Radny Karol Kolny, Mecenas Wojciech Berendowicz. Radny Bogusław 

Dzierżak, Radny Bogusław Noras, Radny Tadeusz Ingram. 

Temat debatowania dotyczył renowacji budynku Miejskiego Ośrodka Kultury, zabytków 

znajdujących się w mieście Lędziny, kosztów przeznaczonych na dokumentację projektu, 

przejęcia terenu pomnika przez Gminę, podpisana aktu notarialnego, wątpliwości w związku 

z unieważnieniem uchwały w sprawie przejęcia gruntów, niezrealizowanych inwestycji  

z 2022 roku, Polskiego Ładu, remontu ORS Centrum, zaangażowania wolnych środków, 

programów rządowych, wydatków bieżących i dochodów bieżących, wymiana pieca 

centralnego ogrzewania w budynku MOK, budowy Placu Farskiego, niezrealizowania 

parkingu przy Poczcie, fotowoltaniki,  

Rozpoczęcie dyskusji: 01:14:14 , zakończenie dyskusji: 2:10:48 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie zajęcie stanowiska. 

 Głosowano w sprawie: 

Zajęcie stanowiska w sprawie naboru wniosków do Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków – Polski Ład 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5)Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka, Paweł 

Wanot 

PRZECIW (7)Maria Głos, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Hubert Handy, Karol Kolny, Szymon Simonicz 

 

Przewodnicząca poinformowała, że Rada zajęła negatywne stanowisko w sprawie naboru 

wniosków do rządowego programu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 2023. 

 

Przewodnicząca Maria Głos wypowiedziała się w tematach nie poinformowania Rady Miasta 

o niemożliwości podwyższenia kwoty w programie na kwotę 30 tys. zł, błędów znajdujących 

się w podjętej uchwale a przedstawionej przez Urząd Miasta. 

 

Rozpoczęcie dyskusji: 01:10:49 , zakończenie dyskusji: 2:17:21. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały.  

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

 ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1)Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Elżbieta Ostrowska 

BRAK GŁOSU (1)Tadeusz Ingram 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 2023 została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XCVII/460/23 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Anna Wiaderny poinformowała, że ustawa była konsultowana  

i w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi. 

Radna Anna Wysocka uzasadniła swoje głosowanie. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny omówiła projekt uchwały, poinformowała, że uchwała 

była poddana konsultacjom społecznym i do procedowanego aktu nie wpłynęły uwagi oraz 

odpowiedziała na pytania radnych. 

 

Rozpoczęcie dyskusji: 02:17:22 , zakończenie dyskusji: 2:20:16. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców 

została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XCVII/461/23 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej Gminie Sosnowiec na rok 

2023. 

Rozpoczęcie dyskusji: 02:20:17 , zakończenie dyskusji: 2:21:00. 
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Wobec brak zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej Gminie Sosnowiec na rok 2023..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała w sprawie udzielania pomocy finansowej Gminie Sosnowiec na rok 2023 została 

podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XCVII/462/23 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działek 

o nr 600/43 o pow. 0,1118 ha i 601/43 o pow. 0,0213 ha, położonej w rej. ul. Ułańskiej  

w Lędzinach. 

Rozpoczęcie dyskusji: 02:21:01 , zakończenie dyskusji: 2:22:38. 

 

Wobec brak zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działek o nr 600/43 o pow. 

0,1118 ha i 601/43 o pow. 0,0213 ha, położonej w rej. ul. Ułańskiej w Lędzinach..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (1) Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działek o nr 600/43 o pow. 0,1118 ha 

i 601/43 o pow. 0,0213 ha, położonej w rej. ul. Ułańskiej w Lędzinach została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XCVII/463/23 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie - na czas oznaczony 

dwóch lat - kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy 

Lędziny. 

Rozpoczęcie dyskusji: 02:22:39 , zakończenie dyskusji: 2:23:20. 

 

Wobec brak zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie - na czas oznaczony dwóch lat - 

kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (15)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie - na czas oznaczony dwóch lat - kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Lędziny została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XCVII/464/23 i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie - na czas oznaczony trzech 

lat - kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Lędziny. 

Rozpoczęcie dyskusji: 02:23:21 , zakończenie dyskusji: 2:24:12. 

 

Wobec brak zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie - na czas oznaczony trzech lat - 

kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie - na czas oznaczony trzech lat - kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Lędziny została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XCVII/465/23 i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XCIII/441/22 z dnia 24 listopada 

2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w najem lokali 

użytkowych na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

Rozpoczęcie dyskusji: 02:24:13 , zakończenie dyskusji: 2:25:00. 

 

Wobec brak zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XCIII/441/22 z dnia 24 listopada 2022 r. 

 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w najem lokali użytkowych na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 
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Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XCIII/441/22 z dnia 24 listopada 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w najem lokali użytkowych na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XCVII/466/23 i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Przewodnicząca zarządziła 5 min przerwy. 

 

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

1. ZAPYTANIE radnej Elżbiety Ostrowskiej, które stanowi załącznik numer 15. 

2. ZAPYTANIE radnego Sebastiana Zimnala, które stanowi załącznik numer 16. 

3. ZAPYTANIA radnego Edwarda Urbańczyka, które stanowi załącznik numer 17. 

22. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wnioski radnych: 

 

1. Wniosek Radnej Marii Głos o treści: w sprawie wykonania bieżącego remontu 

dróg Czapli i Polnej poprzez wypełnienie ubytków nawierzchni-dziur.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol 

Kolny, Bogusław Noras, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2) Łukasz Kuczek, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (5) Tomasz Kostyra, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Anna Wysocka 

 

2. Wniosek Radnego Karola Kolnego o treści: wnioskuję o wymianę tablic  

z nazwami ulic na skrzyżowaniu ulic Palmowa, Dębowa, Poziomkowa oraz 

tablica ,, Palmowa 38,40,42,44 z uzupełnieniem o nowe nadane numery.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol 

Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Szymon Simonicz 

 

3. Wniosek Radnego Karola Kolnego o treści: wnioskuję o wymianę progu 

zwalniającego na ul. J.Lewandowskiej przy posesji nr 70. Wniosek 

niezrealizowany od marca 2022r. .  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol 

Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (2)Szymon Simonicz, Paweł Wanot 

 

4. Wniosek Radnego Sebastiana Zimnala o treści: wniosek o załatanie dziur na 

drogach dojazdowych wokół osiedla Ziemowit przy ul.Pokoju.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz 

Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Szymon Simonicz 

BRAK GŁOSU (1) Hubert Handy 

 

5. Wniosek Radnego Sebastiana Zimnala o treści: wniosek o remont placu zabaw 

przy ul.Pokoju na osiedlu Ziemowit poprzez wymianę karuzeli, ławek, koszy na 

śmieci, wymianę drewnianych elementów przy zjeżdżalniach oraz odmalowanie 

urządzeń.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Tadeusz Ingram 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Maria Głos, Paweł Wanot 

 

6. Wniosek Radnego Sebastiana Zimnala o treści: wniosek o montaż piaskownicy  

na placu zabaw na osiedlu Rachowy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol 

Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

7. Wniosek Radnego Sebastiana Zimnala o treści: wniosek o montaż progu 

zwalniającego przy placu zabaw na osiedlu Ziemowit. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz 

Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maria Głos 
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8. Wniosek Radnego Szymona Simonicz o treści: wniosek o przedstawienie 

kosztorysu wykonania wiaty przystankowej na Ziemowicie oraz kosztorysu 

utwardzenia terenu na przeciwko bloku Gwarków 16.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol 

Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

9. Wniosek Radnej Elżbiety Ostrowskiej o treści: ponownie składam wniosek  

o remont studzienek kanalizacyjnych oraz dziur na drodze na odcinku  

ul. Lędzińskiej od nr 13 do 39 Osiedle Centrum I - droga miejska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol 

Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

10. Wniosek Radnej Elżbiety Ostrowskiej o treści: ponownie składam wniosek 

dotyczący montażu słupków blokujących przejazd na odcinku łączącym Aleję 

Matki Boskiej Różańcowej z Osiedlem Centrum II  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz 

Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1)Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (2)Karol Kolny, Szymon Simonicz 

 

11. Wniosek Przewodniczącej Marii Głos o treści: o postawienie wiaty na przystanku 

na trasie autobusu 95 na ul. Goławieckiej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol 

Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Radna Elżbieta Ostrowska odczytała oświadczenie Pana Roberta Kamińskiego:  

„Szanowna Pani Przewodnicząca, Szanowni radni, Pani Wiceburmistrz, Pani Skarbnik 

Szanowna Pani Maria Głos Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny w nawiązaniu do 

wystąpienia Burmistrz Miasta w trakcie Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta w dniu 29 grudnia 

2022 roku pierwszy raz od 5 lat czyli od grudnia 2017 roku i ja dowiedziałem się o przyczyny 

odwołania mnie ze stanowiska prezesa PGK Partner pomimo wielokrotnie kierowanych pytań 
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przez radnych w poprzedniej kadencji do pani burmistrz i przewodniczącego Rady 

Nadzorczej spółki należy jednocześnie i stanowczo stwierdzić że przekazany publicznie w 

formie sensacji powód odwołania założenie lokaty strukturyzowanej bez zgody rady 

nadzorczej zgromadzenia wspólników spółki jest absurdalny bowiem zgoda rady nadzorczej 

lub walnego zgromadzenia wymagana jest przy rozporządzeniu prawem lub zaciągania 

zobowiązań a nie przy założeniu lokaty czyli czynności prawnej która ma doprowadzić do 

przysporzenia wartości na rzecz spółki dla przykładu zgodnie z artykułem 230 zdanie 

pierwsze Kodeksu spółek handlowych rozporządzenie prawem lub zaciągnięcie zobowiązania 

do świadczenia o wartości dwukrotnie przewyższającej wysokość kapitału zakładowego 

wymaga uchwały wspólników chyba że umowa spółki stanowi inaczej w komentarzu do tego 

przepisu zauważono między innymi czynność prawna rozporządzenia prawem polega na 

przeniesieniu obciążeniu ograniczeniu lub zniesieniu tego prawa przykładami takich 

czynności są chociażby sprzedaż towarów wyprodukowanych przez spółkę sprzedaż pojazdu 

mechanicznego będącego własnością spółki udzielenie licencji na korzystanie ze znaku 

towarowego przysługującego spółce czynność rozporządzająca występuje wówczas gdy  

z majątku podmiotu dokonującego czynności wychodzi pewne prawo aktywa ulegają 

zmniejszeniu w ten sposób że prawo dotychczas przysługujące uprawnionemu przechodzi na 

inny podmiot bądź też zostaje on obciążone prawem innej osoby w trakcie sesji rady miasta 

emocjonalnie i pogardliwie odniesiono się do mojej osoby cytat czy ja mam kogoś takiego 

trzymać i mieć zaufanie nie przystoi burmistrz jako osobie publicznej oczywiście że powód 

odwołania nie został podany wcześniej do publicznej wiadomości a nawet nie zostałem o nim 

poinformowany bezpośrednio lub pisemnie zgodnie i z pewną odpowiedzialnością 

potwierdzam że w 2017 roku spółka posiadała własne środki finansowe na realizację 

inwestycji budowy oczyszczalni ścieków Hołdunów Ponadto nie potrzebowała żadnego 

wsparcia finansowego ze strony Gminy również dla swojej podstawowej działalności 

gospodarczej i w zakresie spłaty kredytów pomimo ciszej ja mam taką tonację przepraszam 

pomimo że gmina wówczas nie pokrywała w całości kosztów deszczówki stosowne 

wyjaśnienie jako jeszcze prezes przekazałem pisemnie na posiedzenie Rady Nadzorczej PGK 

Partner w dniu 29 grudnia 2017 roku załącznik nr 1 do pisma ponadto burmistrz miasta 

reprezentująca zgromadzenie wspólników wielokrotnie naruszała elementarną zasadę 

odrębności kompetencyjnej organów spółki poprzez wydalanie poprzez wydawanie 

wiążących poleceń a nawet swoich żądań członkom Rady Nadzorczej i Zarządowi PGK 

Partner ingerując w bieżące zarządzanie spółką a nawet wymuszając do zmiany podjętych już 

decyzji wskazanych organów kilku członków Rady Nadzorczej złożyło rezygnację  

z zasiadania w radzie lub zostało beznamiętnie zaocznie odwołanych przykładem powyższego 

jest między innymi wymuszenie na członkach rady nadzorczej zmianę już wcześniejszej 

decyzji wyrażonej w uchwale dotyczącej przykazania zysku spółki za rok obrotowy 2016 na 

kapitał zapasowy spółki taki był wniosek zarządu ostatecznie członkowie rady podjęli kolejną 

wymuszoną uchwałę zarząd spółki nie zmienił swojego stanowiska i gmina przejęła 

wypracowane i wygospodarowane środki finansowe PGK Partner wypłacając zysk spółki  

o wartości 1 600 000 w formie dywidendy pomimo że w budżecie miasta nie zaplanowano 

tego załącznik nr 2 projekt uchwały zgromadzenia wspólników przygotowany jeszcze przed 

zmianą uchwały Rady Nadzorczej wskazującej na przeznaczenie zysku na kapitał zapasowy 

spółki protestuję przeciw wielokrotnie powtarzanym kłamstwom że zarządzana przeze mnie 

spółka wypracowała bezzasadne zyski między innymi zawyżając odpłatność od mieszkańców 

za dostarczanie wody i odbiór ścieków to jest perfidne kłamstwo szkalujące moje nazwisko  

i narusza dobra osobiste wielokrotnie powtarzałem burmistrz miasta również w trakcie 

posiedzenia rady nadzorczej na którym była obecna że wpracowane za mojej kadencji 

przychody spółki mają kilka składowych między innymi wypłata przez Narodowy Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie rozliczenia końcowego w kwocie 
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ponad 4,5 miliona wypłaty w spółce środków finansowych przez kopalnię z tytułu 

ograniczenia wpływów eksploatacji górniczej przy budowie układaniu sieci kanalizacyjnej na 

podstawie przedkładanej do weryfikacji inżynierom KWK dokumentacji powykonawczej  

w latach 2015-2017 racjonalne zarządzanie finansami renegocjowanie w pierwszym kwartale 

2015 umów pomiędzy PGK Partner z podmiotami zewnętrznymi co spowodowało realne 

obniżenie kosztów działalności spółki motywacyjny system wynagradzania pracowników 

który bezpośrednio przykładał się na sprawne wykonanie zadań przez pracowników spółki  

a nie zlecanie robót firmom zewnętrznym z koniecznością zapłaty kosztów dostawy marży  

i zysku pracownicy spółki byli dobrze wynagradzani premie nagrody wypłacane w terminie  

o wartości znacznie wyższej do lat poprzednich ponieważ załoga zawsze zasługiwała na 

szczególne uznanie za kreatywność w działaniu i osiągane wyniki pracy pierwotną przyczyną 

aktualnie skrajnej negatywnej i katastrofalnej sytuacji finansowej PGK Partner jest 

przypisanie spółce przez burmistrz miasta zarządzania gminnymi obiektami w przeszłości 

administrowanymi przez fundację pomimo mojego zdecydowanego protestu PGK Partner 

wykonał i rozliczył finansowo największą inwestycję infrastrukturalną miasta i zobowiązał 

się wobec instytucji współfinansujących do tak zwanej trwałości projektu w tym również do 

regularnych spłat rat kredytowych i na tym powinien się koncentrować koncertować a nie 

trwonić swoje zasoby finansowe i osobowe na zadaniu własnym gminy bez całkowitego 

zabezpieczenia majątkowego tragiczna jest również tragiczny również jest fakt że nie 

rozróżnia się przychodów od dochodów nie trzeba być ekonomistą lub prorokiem żeby 

przewidzieć zakończenie decyzja burmistrz miasta podjęta bez żadnej analizy ekonomicznej  

o wykonanie której wielokrotnie również pisemnie wnioskowałem obarczyła spółkę 

odpowiedzialnością za zarządzanie obiektami sportowo-rekreacyjnymi baseny korty tenisowe 

proszę nie przeszkadzać jak czytam jeżeli się komuś nie podoba to proszę salę opuścić nie 

musicie mnie słuchać ale kultury wymagam obarczyła spółkę odpowiedzialnością za 

zarządzanie obiektami sportowo rekreacyjnymi baseny korty tenisowe wraz z koniecznością 

utrzymania funkcjonowania nierentownego potężnego budynku w katastrofalnym stanie 

technicznym wraz z krytym basenem powyższa skrajnie nieodpowiedziana decyzja 

wymuszenie przyjęcia pracowników do spółki bez konsultacji z prezesem zarządu  

z nieczytelnym zakresem obowiązków próba wyegzekwowania w czwartym kwartale 2017 

roku kreatywnego księgowania kosztów wynagradzania obsługi basenu na poczet 

oczyszczalni ścieków niezgodnego z polityką rachunkowości wymuszanie na zarządzie firmy 

podpisywania umów ze szkodą dla spółki oraz ingerencja w pozostałe bieżące decyzje 

zarządu przełożyły się bezpośrednio w kolejnych latach 2018/2019/2020/2021 i zapewne 

również na 2022 na straty finansowe w tym brak możliwości regulowania zobowiązań spółki 

nie jestem prorokiem ale na przełomie 2017/2018 roku wypowiedziały następującą opinię 

aktualna stawka amortyzacji środków trwałych kanalizacji sanitarnej i deszczowej 

wybudowanych w ramach projektu Uporządkowanie gospodarki ściekowej w gminie Lędziny 

zgodnie z zapisami studium wykonalności dla tej inwestycji wynosi tylko 1,67% co 

umożliwia spółce odtworzenie majątku dopiero po 49 latach jednak decyzja zarządu spółki 

podjęta na początku 2018 roku o kolejne przedłużanie już tak długiego okresu odtworzenia 

majątku będzie skutkowało w najbliższej przyszłości problemami między innymi  

z płynnością finansową i niemożnością regulowania zobowiązań spółki a w konsekwencji 

koniecznością w kolejnych latach dokapitalizowania firmy przez gminę Lędziny i problemy 

finansowe miasta realnym zagrożeniem w takim przypadku będzie konieczność 

przeprowadzenia restrukturyzacji lub postępowania upadłościowego spółki z możliwością 

zawartego zawarcia układu w upadłości przed rozpoczęciem inwestycji uporządkowania 

gospodarki ściekowej w Lędzinach zapisy studium wykonalności wskazanego projektu 

zwracały bardzo dużą wagę na zapewnienie dotrzymania przez spółkę w długim horyzoncie 

czasowym wysokiej kondycji finansowej istnieje realne prawdopodobieństwo że wskaźniki 
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finansowe spółki w kolejnych latach będą drastycznie spadały aż do niemożności regulowania 

zobowiązań finansowych w tym braku pieniędzy na wypłaty pracownikom należnego 

wynagrodzenia koniec cytatu kolejne dokapitalizowania spółki przez gminę nie rozwiążą 

istniejącego w 2018 strukturalnego problemu PGK Partner i nie odwrócą jej skutków wielu 

błędów i szkodliwych decyzji władz miasta między innymi w zakresie przekazania  

w zarządzie w zarządzanie nierentowności infrastruktury transfer pieniędzy w takiej formie 

moim zdaniem będzie niegospodarnością ponieważ w ten sposób następuje zwiększanie 

kapitału zakładowego spółki gdy w zamian nie powstaje majątek trwały nie usunie to 

problemu niespłacania przez spółkę rat kredytów zaciągniętych na preferencyjnych 

warunkach pismo z dnia 20 grudnia 2017 roku dotyczące wskazania źródła finansowania 

wskutek straty spółki powstających działalności ORS Centrum skierowałem do burmistrz 

miasta do wglądu w rejestrze kancelarii Urzędu Miasta w spółce i w dokumentacji rady 

nadzorczej z potwierdzeniem do odbioru dokumentu przez przewodniczącego rady nadzorczej 

załącznik nr 3 do pisma karygodnym występkiem było skierowanie do policji zawiadomienia 

o mojej niegospodarności jako prezesa zarządu w następstwie czego przesłuchiwano mnie  

i inne osoby wezwane jako świadkowie postępowanie prokuratura umorzyła ale odwołano się 

ponownie o ponowne rozpatrzenie sprawy którą ostatecznie znowu umorzono w przeszłości 

to samo spotkało mojego poprzednika pana Piotra Buchtę wskutek zawiadomienia do policji 

skierowanego przez burmistrz miasta postępowanie również po odwołaniu się gminy 

ostatecznie umorzono moralną ocenę wskazanych faktów pozostawiam radnym  

i mieszkańcom miasta w ten sposób w Lędzinach traktuje się ludzi którzy w różnym czasie 

realizowali z sukcesem największą inwestycję infrastrukturalną w mieście obraźliwe  

i nieakceptowalne społecznie z przypisanie poprzednim burmistrzom miasta zawarcia 

niekorzystnych zobowiązań finansowych przed rozpoczęciem realizacji inwestycji 

uporządkowania gospodarki ściekowej w Lędzinach co rzekomo przełożyło się na problemy 

spółki taka narracja wielokrotnie w przeszłości była i aktualnie jest narzucana otoczeniem 

przez osoby które w ogóle nie znają treści dokumentu studium wykonalności wskazanego 

projektu nie jestem zdziwiony że załoga spółki w desperacji przywołuje przeszłość 

nieokiełznaną pogardę wobec osób w przeszłości wybranych przez mieszkańców miasta na 

burmistrzów którzy podejmowali dla Lędzin odważne strategiczne decyzje również 

pozostawiam bez komentarza nie planowałem reagować na kolejne publiczne wystąpienia 

burmistrz obrażające mnie i deprecjonujące deprecjonując efekt pracy pracownikom spółki  

w latach 2015/17 ale nie mogą milczeć gdy naruszane są elementarne zasady 

prawdomówności uczciwości wobec obiektywnych osiągnięć spółki zwłaszcza wypracowanie 

stabilności finansowej i pozostawienia w spółce ponad 10 milionów Na lokatach oraz 

rachunku obrotowym po zrealizowaniu inwestycji o wartości ponad 170 milionów złotych  

z dofinansowaniem 104 milionów złotych ponadto dwuznacznie wskazuje się na moje dobre 

relacje z radnymi poprzedniej kadencji są one przedmiotem drwin burmistrz miasta relacje te 

również wypracowałem poprzez moją stałą dyspozycję wobec radnych przekazywaniem 

merytorycznych wiarygodnych kompetentnych informacji o spółce kompleksowych 

informacji i realizowanych licznych inwestycjach oraz wsłuchiwaniu się w problemy 

mieszkańców których radni reprezentują aktualnie jestem osobą spełnioną wraz z niewielkim 

zespołem z entuzjazmem realizuję inwestycje i modernizację obiektów na rzecz gminy 

niewiele większej od Lędzin znacznie przekraczające budżet 150 milionów  

z dofinansowaniem ze środków wewnętrznych o wartości osiemdziesiąt pięć 95 a nawet 

100% to jest całkowicie realne z uwagi na szeroką dostępność wielu programów szczebla 

krajowego i wojewódzkiego mam nadzieję że gmina Lędziny również dynamicznie rozwija 

się z wykorzystaniem pieniędzy krajowych i unijnych przy znikomym lub zerowym wkładzie 

własnym z budżetu miasta w celu realizacji potrzeb mieszkańców którzy zasługują na lepszą 
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wygodniejszą i bezpieczną przyszłość z wyrazami szacunku dla pani przewodniczącej 

radnych miasta i mieszkańców Robert Kamiński.” 

 

Mecenas Wojciech Berendowicz jak osoba zasiadająca w Radzie Nadzorczej Spółki PGK 

Partner odniósł się do oświadczenia odczytanego przez Radną Elżbietę Ostrowską  

i przedstawił swoje wątpliwości w tym temacie. 

 

Pomiędzy radnymi Wiceprzewodniczącym Edwardem Urbańczykiem, radną Elżbietą 

Ostrowską, radnym Karolem Kolnym, radnym Tadeuszem Ingramem a Mecenasem 

Wojciechem Berendowiczem, Zastępcą Burmistrza Anną Wiaderny wywiązała się dyskusja  

w sprawie przeznaczenia środków w kwocie 10 milionów na spłatę kredytów, brakiem 

płynności spółki, przyśpieszenia spłaty kredytów, opłaty za deszczówkę, podwyższenia opłat 

za m² w budynku gdzie przebywają, zarobku spółki na taryfie za wodę i ścieki. 

Rozpoczęcie dyskusji: 02:43:21 , zakończenie dyskusji: 2:25:00. 

 

23. Komunikaty i informacje. 

 

Radny Karol Kolny wypowiedział się w temacie deszczówki, podatków płaconych przez 

spółkę Partner. 

Przewodnicząca Maria Głos wypowiedziała się w temacie złożonego przez Radę wniosku  

o odwołacie przedstawiciela Miasta w Spółce RPWiK oraz przytoczyła zarządzenie z dnia 

21.05.2015 r. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta złożyła życzenia urodzinowe Burmistrzowi Miasta Krystynie 

Wróbel. 

 

24. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 17:37 obrady 

XCVII Sesji Rady Miasta słowami:  

„Zamykam obrady XCVII Sesji Rady Miasta VIII Kadencji” 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem:  

https://www.youtube.com/watch?v=cnXfAWWWtJk  

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny  

 Maria Głos  

Przygotowała: Katarzyna Gąsiorczyk  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=cnXfAWWWtJk

